
Ahoj ,
jmenuji se Honza Friedl a stejně jaky ty jsem studentem FITu. Studuji
ve  třetím ročníku magisterského studijního programu obor Počítačové
systémy a sítě, na bakalářském programu jsem vystudoval obor Softwarové
inženýrství. Po dokončení magistra bych rád pokračoval v doktorském studiu.
Před pěti lety jsem spolu s dalšími studenty založil Seznamovák pro  prváky,
kde jsem až do letošního roku zastával funkci hlavního organizátora.
Pravidelně pomáhám s propagací fakulty na Dnech otevřených dveří.

Jan Friedl

Před třemi roky jsem byl zvolen do Akademického senátu FIT ČVUT. Za tuto dobu účinkování
v  senátu jsem získal hodně zkušeností, které bych rád využil v dalším volebním období. V  právě
končícím volebním období Akademického senátu FIT jsem se pravidelně zapojoval do diskuzí,
interpretoval dotazy studentů či informoval zájemce z řad studentů o aktuálním dění v  senátu. Ze
všech senátorů současného Akademického senátu mám největší účast na  zasedáních.

Mé cíle v následujícím funkčním období:
• prosadit možnost sdílení rozvrhu podle výběru lidem v rámci skupiny/předmětu/fakulty
• pravidelně informovat studenty o dění v AS FIT
• nasazení nového webu fakulty

S kandidaturou do Akademického senátu FIT souhlasím.

V Praze 13. 10. 2015

Jan Friedl

jan.friedl@fit.cvut.cz

Prioritou je pro mne jednat a ne slibovat...




